
Info från styrelsen      20151125 
  
Vid senaste styrelsemöte behandlades bland annat följande frågor: 
  
Försäljning 
- Sponsorskyltar som hänger i ishallen ska vara aktuella. Ny sponsringsperiod är inledd och känner ni 
någon som gärna vill synas i form av en skylt så kontakta då Mikke Johansson. 
 
- Swish är igång, alla överföringar både i kiosken och vid inträdet skall antecknas på ett papper, 
summeras, samt föras in i kiosk redovisningen för den aktuella matchen. 
 
- Frågor har inkommit om försäljning av Newbody. Det finns två alternativ, dessa är att köpa sig fri för 
1000 kronor eller att sälja 16 stycken klädpaket.  Kan man inte sälja antalet då får man köpa sig fri 
eller kolla om någon annan i laget har sålt flera och att man får ”ta över” några från dem. 
 
- Det finns cirka 700 stycken tandborstar som delas ut till lagen och pengarna får lagen själva behålla. 
  
Förvaring 
- Utrymmet under läktaren går inte att brandskydda, därför är den inte aktuell för vare sig 
ombyggnation till omklädningsrum eller till förvaringsutrymme. Styrelsen jobbar vidare i frågan. 
  
Ekonomi 
- Föreningen har fått ett anslag från Idrottslyftet. Pengarna är till för att få fler barn att prova på 
hockey och därmed komma in i föreningen. 
- Lagbudgetarna är klara och bekräftelse är utskickade till respektive lag. 
  
Förhållningssätt 
- Vi har startat upp ett värdegrundsarbete. Den första delen innefattar att skicka ut en förfrågan till 
alla lag om deras syn och arbetssätt gällande värdegrundsfrågor. 
  
Övrigt 
- Friåkning: Friåkning utan puck och klubba, ska vara just utan puck och klubba. Det kommer upp ett 
extra anslag som information till dem som kommer utanför föreningen. Information går även ut inom 
föreningen till lagen. 
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